

又香又糯, 茗香新鲜制作的福建肉棕 采用独家秘制调味料, 内包含五花肉、 香菇、栗子、虾米、等上等材料, 充分满足您的味蕾。

Distinctly savoury, Beng Hiang's Hokkien dumplings brim with fresh and premium ingredients including marinated pork belly, shiitake mushrooms, chestnuts, dried shrimp, encased in an aromatic glutinous rice seasoned with five-spices.

领取订单时间从2025年5月1日至31日, 早上11:30至下午2:30或傍晚5:30至晚上7:30。 可应要求准备为即食食品,否则将冷冻包装。

Collection starts from 1 to 31 May 2025, 11:30am - 2:30pm OR 5:30pm - 7:30pm. Items can be packed as ready-to-eat for consumption upon request, or it will be packed frozen.

收货日期/时间: Collection Date / Time:



扫描付款 – 可通过PayNow或 UEN号码197803106K Scan to pay via PayNow or UEN no. **197803106K**



粽香端午

DRAGON BOAT FESTIVAL 2025

早鸟优惠 Early Bird Offer*

2025年5月1日至14日 (1 - 14 May 2025)

买10粒送1粒 Buy 10 Pieces Free 1 Piece 从From \$7.30+ 买5配套送1套 Buy 5 Sets Free 1 Set 从From \$53.80+



端午节粽子 DRAGON BOAT FESTIVAL DUMPLING

福建肉粽 – 1粒 Hokkien Rice Dumpling (250g) \$7.30+



福建咸蛋肉粽 - 1粒

Hokkien Rice Dumpling with Salted Egg (250g) \$8.00+



娘惹甜粽 - 1粒

Nonya Dumpling (250g) \$7.30+





\$55.80+

福建肉粽 – 1粒 Hokkien Rice Dumpling (250g)

福建咸蛋肉粽 – 1粒 Hokkien Rice Dumpling with Salted Egg (250g)

娘惹甜粽 – 1粒 Nonya Dumpling (250g)

著香银鱼仔极品酱 – 1罐 Beng Hiang Silver Fish Chilli Sauce (150g)

> 特制五香 – 3条 5-Spiced Sausage (3 rolls)

著香粽子虾枣配套B FESTIVE DUMPLING COMBO SET B



\$53.80+

福建肉粽 – 1粒 Hokkien Rice Dumpling (250g)

福建咸蛋肉粽 - 1粒 Hokkien Rice Dumpling with Salted Egg (250g)

娘惹甜粽 – 1粒 Nonya Dumpling (250g)

若香银鱼仔极品酱 – 1罐 Beng Hiang Silver Fish Chilli Sauce (150g)

> 香脆虾枣 – 10粒 Deep-fried Prawn Ball (10 pcs)



茗香银鱼仔极品酱 - \$15 nett/1 bottle 1罐 | \$27 nett/2 bottles 2罐

*「粒」是指单点的粽子。「套餐」是指A套餐或B套餐。 赠送的粽子或套餐,其价值将等于或低于所购买的粽子或配套。 所列价格须缴纳现行政府税。食品视供应情况而定,如有更改,恕不另行通知。 条款和条件适用。

*"Piece(s)" refers to individual rice dumplings ordered à la carte. "Set(s)" refers to Combo Set A or Combo Set B. Complimentary dumpling or set will be of equal or lesser value than the item purchased. Prices stated are subject to prevailing government taxes. Food items are subject to availability and changes without prior notice. Other Terms & Conditions apply.